
Bestyrelses/trænermøde d. 22. feb. 2025 

Til stede: Randi, Steffen, Morten, Lisbeth, Birthe, Ib, Nanna, Margit, Jeanne, Susanne 

Mødeleder: Randi 

Referent: Susanne 

1. Jeanne gennemgår den nye bestyrelses konsBtuering. 

2. Mødereferater lægges fremover op på klubbens hjemmeside. De referater der allerede er lagt 
op, kan ikke åbnes. Jeanne kigger på deIe.  

A": Jeanne 

3. Der forespørges om trænere ønsker opdatering af deres trænerbeskrivelser. Morten og Susanne 
ønsker deIe og skal inden for 14 dage fremsende ny tekst Bl Margit. Der opfordres Bl, at man 
lægger billede op på sin trænerprofil, hvis man ønsker det. 

A": Morten, Susanne  

4. DrøMelse af om trænerne ønsker niveaudeling på holdene.  

Det anses ikke som et problem på familiehundeholdet. 

Det anses ikke som et problem på Randis hold. Dog overvejes at ændre navnet Bl ”udvidet 
lydighed”, da de nuværende hf’ere ikke går Bl prøver.  

Susanne ønsker deIe og fremsender tekst Bl Margit således at nosework-holdet fremover vil deles 
op i 2 hold – hhv. begynder og let øvet med 4 pladser på hvert hold. 

A": Susanne  

Ib oplever, at det kan være svært at rumme alle niveauer. Nanna overvejer, eMer påske, at lave et 
Bdsbegrænset rally-hold, der kan give de helt grundlæggende færdigheder inden for rally. Vi er 
indforstået med, at et sådant hold kan føre Bl, at vi eMerfølgende kan stå med nogle hf’ere som der 
ikke er ledig plads Bl på det eksisterende rallyhold. 

A": Nanna 

Kort snak om Blmeldte på gæstelisten og hvordan vi håndterer disse. Susanne forventer en 
Blmelding dér og kontakter Margit eMer Blmelding så hf kan placeres det korrekte sted. 

A": Susanne 

Teksten om, at man skal kontakte relevante trænere inden Blmelding er forsvundet fra 
hjemmesiden. Margit kigger på deIe. 

A": Margit 

5. Ib og Morten starter hvalpehold op d. 5. april.  



Der er åbenbart kommet nogle EU-regler om alder på hvalpe når hvalpetræning opstartes. DeIe 
undersøges. 

A": Morten og Margit? 

Der kommer nogle datoer hvor pladsen vil være optaget hele dagen eller hvor den skal bruges 
senere. DeIe kan løses ved at træne andetsteds eller rykke træningen Bl et Bdligere Bdpunkt. 

6. Randi ønsker at a[olde officiel lydighedsprøve i 2026.  

A": Randi 

Susanne ønsker at a[olde en officiel noseworkprøve i 2026. Der kræves specielle lokaBoner for at 
a[olde en sådan, og vi får formentlig brug for hjælp fra Næstved kommune for at finde egnede 
muligheder. Margit forespørger på kommunen. 

A": Margit og Susanne 

Der er også snak om en evt. rally-prøve i 2026. 

7. Den planlagte rallyprøve 2025 er der styr på. Der er hjælpere nok. IndBl videre er der kun få 
Blmeldte, men man forventer flere – også fra vores egen klub.  

Er der interesse for klubmesterskab i de forskellige discipliner lydighed, agility, rally og nosework? 
Er trænerne interesseret og vil der være hf’ere der vil sBlle op? Vi drøMer det videre på næste 
trænermøde. Hvis det skal a[oldes, kan det evt. erstaIe fællestræningen i juni – dog muligvis 
fremrykket en uge af hensyn Bl sommerferien. 

A": trænere 

8. Bestyrelsen overvejer at give Blskud Bl trænere, der ønsker at deltage i hundeførerweekenden. 
Dog virker det ikke Bl, at nogle ønsker deIe. Birthe deltager, men får det i forvejen betalt. 

På næste trænermøde drøMes ønsker Bl videreuddannelse indenfor en budgetramme på kr. 2000. 

A": trænere 

9. Der er debat om hvordan vi fremover rekruIerer nye trænere Bl klubben. I den forbindelse 
sBlles der spørgsmål om, hvorvidt trænere må agere som trænere når de ikke har været akBve i 2 
år. Har vi overhovedet behov for flere trænere? Er klubben på vej Bl at ændre DNA mod et mere 
konkurrencepræget miljø og vil det ene udelukke det andet?   

10. Trænerbeklædning. Bestyrelsen har udvalgt 3 hoodies/sweatshirts som trænerne kan vælge 1 
af. Jeanne har fremsendt mail hvor de kan ses. Det vedtages at de skal være samme farve – sort. 
Trænerne sender en mail Bl Birthe om ønsket størrelse. Margit undersøger priser for rygprint. 

A": alle trænere og Margit 



11. Træningsmaterialer. Der er snak om små targetplader. Ingen endelig beslutning. Susanne 
ønsker en søgevæg som Steffen evt. kan lave. Dens placering er nok den største udfordring, samt 
et behov for, at den ikke benyIes af andre end noseworkere af hensyn Bl kontaminering. Det 
samme gælder andre beholdere Bl nosework. Nosework kan evt. få din egen hylde i 
agilitycontaineren. 

A": Susanne og Steffen 

12. For at aflaste Margit, er der snak om, at en anden skal overtage ansvaret for indkøb Bl 
klubhuset. Margit vil dog gerne fortsæIe med ansvaret, men deler det fremadreIet med Birthe. 
Margit indkøber to ens whiteboards Bl ophængning i klubhuset. 

A": Margit 

13. Bestyrelsen arrangerer påskesjov. Trænerne informeres når der er lagt en plan. 

A": bestyrelsen  

Bestyrelsen planlægger fællestræning såfremt trænerne på trænermødet ikke erstaIer denne med 
et klubmesterskab. 

14. Susanne foreslår at næste trænermøde flyIes fra d. 22.marts Bl Brsdag d. 18. marts kl. 19. 
DeIe vedtages. 

Forespørgsel på at kunne få kontakBnfo på den sms man modtager, når en ny deltager melder sig 
på hold. Det er ikke noget vi selv kan ændre på. 

Der er opbakning Bl et selvtræningshold evt. kun for trænere og bestyrelsesmedlemmer. 
Bestyrelsen drøMer deIe. 

A": bestyrelsen 

 


